
Protokół 

z XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

odbytej w dniu 4 listopada  2005 r. w godz. 9³º do 

11ºº 

w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 

Dworcowej 3 

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych, Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik 
Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji uczestniczy 12 radnych . 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.( brak radnych Andrzeja Bławat, Andrzeja Skórskiego i 
radnej Hanny Potrykus)  

            Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. (Listy obecności w załączniku do 
protokołu-załącznik nr.1) 

Ad.2    

Przyjęcie porządku dziennego. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą  uwagi do 
przedstawionego porządku obrad sesji. 
 – brak pytań. 

Proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

-         zmian w budŜecie gminy, 
-         wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowa Karczma dotyczącego 

współdziałania między gminami w prowadzeniu wysypiska odpadów w Liniewskich Górach. 
-         ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych. 

7.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
8.  Wolne głosy i wnioski.  

9.  Ustalenie terminu następnej sesji. 

10. Zakończenie sesji. 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

            Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych 
Czy mają jakieś uwago odnośnie protokołu z poprzedniej sesji? 
Brak uwag. 
Ludwik Szparkowki- kto jest za przyjęciem protokołu? 
-Radni jednogłośne „za” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji.  
(Głosowało   12  radnych) 
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Ad.4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  

 Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z podjętych działań w okresie między sesyjnym . 
(załącznik nr. 2) 

  

 Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych. 

A.Troka- jeŜeli chodzi o odśnieŜanie chodników. Mam pytanie odnośnie rozwozu piasku. Zawsze 
jest tak Ŝe rozwoŜą go jak chcą. Czy są z nimi podpisane jakieś umowy? 
- druga sprawa to bezpańskie psy. Jest ich coraz więcej, a dzieci boja się takich psów. Ostatnio 
słyszałem Ŝe boją się nawet chodzić do szkoły. 

  

A.Derra- Telekomunikacja Polska S.A. przez kopanie podłoŜa na nowe kable strasznie utrudnia 
wykonywanie połączeń. Nigdzie nie moŜna się dodzwonić. Nie moŜe być tak Ŝe nie mamy kontaktu 
z światem. 
- druga sprawa to chciałabym zauwaŜyć Ŝe nasze nowe dwa sołectwa; Deka i Stary Wiec ostro 
wzięły się do pracy. DuŜo u nich się dzieje i wszystko robią sami z własnych pieniędzy.  
            Pan Wójt bardzo duŜo pomaga więc proszę o ocieplenie świetlicy w Orlu, myślę Ŝe około 1 
tyś. zł wystarczyłoby. 
R.Kruszyński- ja mam  prośbę aby zerwać tą listwę. Jak są szkolenia to naprawdę przeszkadza. Na 
tej ścianie są równieŜ plamy, czy nie moŜna by tego zamalować. 
B.Michnowski- w Lubieszynie od Ośrodka do sklepu jest ciemno. Chciałbym zgłosić Ŝe mieszkańcy 
proszą o dodatkową lampę. 

Ad.6    Podjęcie uchwał: 

-zmian w budŜecie gminy, 

Danuta Skuza- Skarbnik Gminy, omówiła zmiany w budŜecie gminy. 

Przewodniczący Rady  p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy  wnoszą uwagi do 
przedstawionej uchwały? 

  

A.Hinc- w uchwale czytamy Ŝe dodatki mieszkaniowe zostają zmniejszone o 20 tyś zł. Mam pytanie 
czy my w tym roku mniej wydajemy na ten cel? 
B.Okrój- to zaleŜy od budŜetu. Wykonanie będzie mniejsze tak jak powiedziała Panie Danuta 
Skuza. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 

Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy. 

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały? 
Radni 12 głosami „za”  podjęli  
Uchwałę Nr XXXII/173/2005 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
( uchwała dołączona do protokołu jako załącznik nr 3 ) 

-w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowa Karczma 
dotyczącego współdziałania między gminami w prowadzeniu wysypiska odpadów w 

Liniewskich Górach 

Ludwik Szparkowski-czy są jakieś pytania odnośnie tejŜe uchwały? 

T.Filipski- moŜe ktoś zaproponuje Nowej Karczmie aby teraz na swoim terenie zrobiła składowisko 
śmieci. 

Wójt Gminy- niestety trzeba trzymać się przepisów Strategii Województwa. Wszystkie małe 
wysypiska musza być utylizowane. Tak więc te juŜ istniejące będą zamknięte. 

Ludwik Szparkowski- jest jeszcze taka mała poprawka Ŝe słowo „ wysypisko” zmieniamy na 
„składowisko”. Czy są jakieś jeszcze pytania odnośnie tej uchwały? 
Brak uwag i pytań. 

Vice przewodniczący odczytał uchwałę. 
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Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za przyjęciem uchwały? 

  

Radni 12 głosami „za” przyjęli 

  

            Uchwałę Nr XXXII/174/2005 w sprawie wyraŜenia 
zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowa Karczma 
dotyczącego współdziałania między gminami w prowadzeniu 
wysypiska odpadów w Liniewskich Górach 

(Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu). 

- ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych 

Ludwik Szparkowski- Temat ten został dobrze przedyskutowany i omówiony na komisjach więc 
bardzo proszę o przeczytanie tejŜe uchwały jeŜeli nie ma pytań. 
Brak pytań. 
Vice przewodniczący odczytał uchwałę.  

  

Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za przyjęciem uchwały? 

  

Radni 12 głosami „za” przyjęli 

            Uchwałę Nr XXXII/175/2005 w sprawie ustalenia 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 
gminnych  

(Uchwała stanowi załącznik nr  5 do protokołu). 

Ad.7 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

L.Szparkowski -odnośnie interpelacji Pana A.Troki- jest  jeden sposób na bezpańskie psy. Jest on 
jednakŜe bardzo drogi. Więc moŜna oznakować wszystkie psy. Po takim oznakowaniu wiadomo 
byłoby czyje są wszystkie psy. Brak właściciela czyli oznakowania świadczyłoby o tym Ŝe pies jest 
bezpański i trzeba go usunąć. 

  

T.Filipski- jak ktoś nie oznaczy swojego psa, co się z nim stanie? 

  

L.Szparkowski- taki pies wraca do schroniska. 

  

S.Narloch- miesiąc temu mieliśmy problem, gdyŜ po Lubieszynie biegał pies i były podejrzenia Ŝe  
był wściekły. Inne gospodarstwa są zagroŜone gdyŜ wścieklizna moŜe się rozpowszechnić. W 
takiej sytuacji trzeba wykonać badania, a wiemy Ŝe są one kosztowne.  

  

Wójt Gminy- odnośnie interpelacji Panie A. Derra. Firma „Sprint”, która wykonuje te prace 
faktycznie poprzerywała jakieś tam kable, ale to wszystko zawsze na bieŜąco jest naprawiane. 
Wydaje mi się Ŝe nie będzie więcej większych juŜ problemów. – odnośnie sołectw, wszystkie 
sołectwa dostają tyle samo. JeŜeli są jakieś pieniądze to Panie Skarbnik na pewno je da. 
- odnośnie malowanie tej ściany, wydaje mi się Ŝe uwaga jest słuszna. 

  

L.Piwowarczyk- na scenie jest rozkładany ekran, zawsze moŜna go przynieść i rozłoŜyć. Planowane 
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jest pomalowanie całej Sali widowiskowej na kolor  pomarańczowy. W 

  

Ad.8 

Wolne głosy i wnioski. 

W.Szarmach- czytamy w planie inwestycyjnym na lata 2007-2006 Ŝe miejscem wszystkich prac są 
Orle, Liniewo i Głodowo. Dlaczego panie Wójcie nie ma nic o Wysinie?. Faktycznie Ŝe została 
zrobiona jedna inwestycja od 20 lat- remont szkoły 
 Wójt Gminy- gwarantuję Ŝe  w Wysinie teŜ zaczniemy jakąś inwestycję. 
W.Szarmach- Wójt dostał pieniądze na kostkę chodnikową Przekopano Lubieszyn ,Wysin i 
Głodowo. Kostka jest przeznaczona na Liniewo. Chyba coś jest tu nie tak? 
S.Narloch- korzystając z tego Ŝe są tu zaproszeni sołtysi, goście oraz radni, chciałbym 
poinformować rolników Ŝe odbędzie się szkolenie na temat „Prawidłowy rozród świń gwarancją  
poprawy ekonomiki chowu świń” Szkolenie odbędzie się 15 listopada o godz. 9ºº w Sali GOKS i R 
w Liniewie. 
Ad.9 

Ustalenie terminu następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy- Dziękuję za spotkanie. Zamykam XXXII zwyczajną sesją Rady Gminy 
Liniewo. Następny termin sesji to początek grudnia. 

                          PRZEWODNICZĄCY  RADY GMINY Ludwik Szparkowski 
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